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ABSTRACT 

The purpose of this research was to find out the profile of greengrocers to their prosperities in 
Kemiri traditional market, Medan. This research used structured interview and in-depth 
interview as a data collection method. The number of greengrocer samples was 10 sellers. The 
result of this research showed that the selling income was enough to fulfill their daily needs, to 
pay children school fee, to have an appropriate residence, to make sure their safety, convenience, 
and health condition, and allow them to have other business beside their main job. However, 
several things must be considered. First, trade law remained unclear. Second, illegal levies were 
collected. Third, the government did not provide enough training and support for the sellers. 
Last, there was no interaction in the neighborhood. 
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摘要 
  

  本研究的目的是解释蔬菜贸易商在棉兰市棉兰市凯米里传统市场中的

福利情况。数据检索方法使用结构化访谈方法和深入访谈。盘腿蔬菜贸易商

的样本数量为10个交易商。结果表明，交易收入足以支付日常开支，蔬菜贸

易商的教育得以实现，所有蔬菜交易商都拥有体面的房屋，交易宣布良好时

安全和舒适，所有蔬菜交易商都有良好的健康状况，一些女同性蔬菜交易商

有其他业务，但是，必须注意的是，交易缺乏法律确定性，非法征税的普遍

做法，政府缺乏培训和贸易援助，以及与从未进行过的邻国的社会互动。 
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伝統的市場における野菜売り手の社会経済的プロファイルの分析 
（ケーススタディ：メダンコタ市、メダンコタ群のケミリ伝統市場） 

 
要旨     

 
研究の目的は、メダン市のメダンコタ地区、ケミリという伝統市場における福祉に関する売

り手のプロファイルを決定することを説明する。データ収集は詳細なインタビューや構造化

インタビューという方法を使用する。結果は、取引からの収入が十分であり、野菜の売り手

の子供たちの教育が満たされ、すべての野菜トレーダーは住みやすい家、取引が良好である

と宣言されたときの安心感、すべての野菜トレーダーは健康であり、一部の野菜売り手は他

のビジネスを持っていることである。しかし、それについては、取引に法的確実性がないこ

と、違法徴収、  貿易に関する政府の訓練と支援の不足、かつて一度も隣人との社会的交流

しないということを考慮する必要がある。 
キーワード：野菜の売り手、福祉、伝統的な市場。 
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